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Zápis z jednání 
 

 

Místo jednání:  Historická radnice (nám. Dr. E. Beneše 1/1), kancelář č. 201 

Datum/čas:      24. 1. 2023 v 14:00 hod 

Přítomni: Jana Horáková, Lukáš Průcha, Martina Teplá, Jana Urbanová, Klára 

Hvojníková, Olga Merglová, Stanislava Niedermertlová, Vlasta Pavlů 

Omluveni:         Dana Morcová, Kateřina Jírová 

 

 

Úvodní slovo převzala paní náměstkyně, Bc. Martina Teplá, která uvítala účastníky ŘPS.   

 

Program jednání: 

1) Informace ze SML 

 Odbor sociální a bytové politiky se přestěhoval na Nový magistrát – 3. patro. 

 Vyúčtování dotací je vyvěšeno na webu SML. Pravidla a výzvy k dotacím 

poskytovaným  z rozpočtu statutárního města Liberec na podporu financování 

sociálních služeb poskytovaných na území města Liberec budou zveřejněna na úřední 

desce od 26. 2. 2024. Příjem žádostí o dotace se spustí od 2. 4. 2024, ukončení příjmu 

žádostí o dotace bude 16. 4. 2024 (do 17:00 hod.). Nově mohou žádat o dotace i služby, 

které mají individuální projekty. 

 Pro rok 2024 nebude tvořen akční plán. 

 Plánované návštěvy služeb pokračují, v současnosti se plánují návštěvy služeb na 

březen 2024.  

 

2) Informace z Krajského úřadu Libereckého kraje 

 Od začátku února do července budou na KÚ LK probíhat školení (IMOSH) pro 

koordinátory komunitního plánování. 

 Probíhá proces optimalizace základní sítě sociálních služeb. 

 

Diskuze: 

 

• Paní Merglová uvedla, že mají problém s čerpáním financí od MPSV. Dále paní 

Merglová vznesla dotaz, ohledně zrychleného čerpání dotací a dodržení 90-ti denní 

lhůty při vyvěšení na webu. Informovala také o naplňování ukazatele v IMOSHI, kdy 
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by měl mít zaměstnanec během osmi hodin, 7 rozhovorů s klienty. Zaměstnanci jsou 

přetíženi. Řešením by bylo zařadit více supervize, ale ta je velmi nákladná. Potravinová 

a nábytková banka jsou dobře zaběhnuté. V potravinové a nábytkové bance lze 

odpracovat obecně prospěšné práce. 

• Paní Pavlů informovala o nárůstu počtu týraných a zneužívaných dětí a nárůstu osob, 

kteří propadají sítem služeb. Uvedla, že většina služeb se postará o lidi ze svých 

spádových oblastí a další již není schopna pokrýt.  

• Paní Urbanová informovala, že se dohodla z firmou Ário na provedení bezpečnostně 

technické kontroly u van. Chápe problémy veřejných opatrovníků, kteří nemají kam 

umístit osoby, které propadají sítem služeb, neboť některé osoby jsou zcela 

nepřizpůsobivé. 

• Pan Průcha uvedl, že proběhla schůzka s vedoucími z Úřadu práce ČR. Další schůzka, 

na které proběhne zhodnocení spolupráce, by měla proběhnout do konce roku. Dále 

pan Průcha informoval o nezbytnosti nastavení péče o lidi bez domova (v současné 

době jim hrozí umrznutí). 

• Paní Horáková informovala, že si pro rok 2024 vytyčili cíle, kterým by se chtěli 

v letošním roce věnovat. Jedná se o 1) lidi ohrožení sociálním vyloučením a 2) děti. 

Do budoucna by měla vzniknout 2 CDZ pro děti. Na jedno centrum připadá 50tis. dětí. 

Jedno centrum pod záštitou Fokusu by mělo fungovat na Českolipsku a druhé centrum 

by mělo fungovat na Liberecku pod záštitou sdružení Tulipan.  

 

 

• Od 1. 1. 2024 funguje protialkoholní záchytná stanice při KNL 24 hodin denně, 7 dnů 

v týdnu. 

 

Termín setkání v měsíci březnu bude upřesněn.  
 
Zapsala: Niedermertlová Stanislava 
 


